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Den 22. februar 2021 

 

 

 

  

Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeris besvarelse af spørgsmål nr. 730 (MOF alm. del) stillet 25. 

januar 2021 efter ønske fra Erling Bonnesen (V). 

Spørgsmål nr. 730 
”Kan ministeren bekræfte, at det ikke er en ny EU-forordning eller anden bindende EU-bestemmelse, 

der er årsag til regeringens stærkt forhøjede gebyrer på markskydning af kvæg? Ministeren bedes ud-

tømmende redegøre for EU-reglerne i relation til markskydning af kvæg. Samtidig bedes ministeren 

redegøre for, om det blot er regeringens/styrelsens egen nyfortolkning af reglerne, der fører til den kraf-

tige stigning i gebyrerne ved markskydning, idet regeringen ikke længere ønsker markskydning af kvæg. 

Endvidere bedes ministeren redegøre for og svare på, at der intet er til hinder for at fortsætte med mark-

skydning af kvæg som hidtil.” 

 

Svar 

Det har desværre ikke været muligt at besvare spørgsmålet inden for fristen. Det forventes, at spørgs-

målet kan besvares i starten af marts 2021. 
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